

بيان رسمي

## بنك الريان يحدّر المستثمرين من المعلومات غير الرسمية

الدوحة 8 ديسمبر ٢٠٢٤:

رصد مصرف الريان ش.م.ع.ق. ("**بنك الريان**") مؤخراً وجود بعض المواقع الإلكترونية والمنصات على مواقع التواصل الاجتماعي غير التابعة للبنك التي تتوجه لمساهمي البنك لتقديم خدمات بحث مخصصة للاستعلام عن أية أرباح غير مُستلمة من بنك الريان.

وعليه، يُعلن بنك الريان أنه غير مسؤول عن تلك المنصات والمواقع الإلكترونية ولا توجد له أي علاقة بها تعاقدية أو خلافه كما أن البنك غير مسؤول عن أي معلومات صادرة على أي موقع أو منصة موجهة لمساهميه وغير تابعة للبنك فيما يتعلق بتحصيل أرباحهم غير المطالب بها.

ويهيب بنك الريان بالسادة المساهمين والمستثمرين بضرورة العودة حصراً للموقع الإلكتروني الرسمي للبنك. www.alrayan.com بصفته الأداة الرسمية الموثوقة والوحيدة التي يعتمدها البنك لنشر المعلومات حول الأرباح غير المستلمة.

كما ينوّه البنك بأن أي تواصل يتم بين تلك المواقع أو المنصات وأي مساهم يكون على مسؤولية المساهم الكاملة، دون أدنى مسؤولية على البنك.

ويذكّر بنك الريان مساهميه الكرام المدرجين في قوائم الأرباح غير المستلمة بأنه يمكنهم تحصيل أرباحهم من خلال إحدى الطرق التالية:

- · زيارة أي من فروع مصرف الريان شخصيا أو من خلال وكلائهم المعتمدين لتحديث بياناتهم واستلام الأرباح
- التواصل مباشرة مع شركة إيداع قطر لتحديث بياناتهم وحساباتهم البنكية من خلال الموقع الإلكتروني للشركة www.qcsd.gov.qa أو التطبيق الخاص بشركة إيداع.

–انتھی–



**Holding Statement** 

## Al Rayan Bank warns investors against unofficial information

## Doha 8 December 2024:

Masraf Al Rayan Q.P.S.C. ("**Al Rayan Bank**") recently traced websites and social media platforms that are not affiliated with the bank, offering to the bank's shareholders specialized search services to inquire about their uncollected dividends from Al Rayan Bank.

Accordingly, Al Rayan Bank declares that it is not responsible for those platforms and websites and that it has no relationship with them, contractually or otherwise. Al Rayan Bank is not responsible for any information issued on any website or platform directed to its shareholders and not affiliated with the bank regarding their uncollected dividends.

Al Rayan Bank calls on its shareholders and investors to return exclusively to the bank's official website www.alrayan.com, as the sole reliable and official tool that the bank adopts to disseminate information about uncollected dividends.

Al Rayan Bank also notes that any communication that takes place between these sites or platforms and any shareholder is the full responsibility of the shareholder, without any responsibility on the bank.

Al Rayan Bank reminds esteemed shareholders mentioned on the uncollected dividends list that they can claim their uncollected dividends through one of the following methods:

- Visiting any of Al Rayan Bank branches in person or through their authorized agents to update their information and receive the dividends.
- Directly contacting EDAA to update their information and bank accounts through the company's website www.qcsd.gov.qa or the EDAA app.

\*\*\*END\*\*\*